

# Welcome to New Beginnings Legal Service

每个人都应该有一个新的开始，无论你的国籍是什么，无论你生活在世界的哪个地方。

Everybody deserves a new beginning whatever nationality and whatever part of the world you live in.

大家好，我的名字是 吴英茹，我是一名受监管的加拿大移民顾问和移民专家。我对这个职业的热情来自于许多帮助我开始新生活的人。在我的旅程中。我说开始新的生活永远不会太晚。这是我們移民海外的动力。

Hi my name is Mary Ann Go, I am a Regulated Canadian Immigration Consultant and immigration specialist. My passion for this career came as a result from many people who helped me start a new life. In my journey. I say it is never too late to start a new life. There are reasons for migration to another countries

我們公司专注于加拿大永久居留、西班牙、葡萄牙、希腊、马耳他永久居留。安提瓜和巴布达、格林纳达、圣卢西亚也提供公民身份计划。

New Beginnings Immigration specializes in permanent residency in Canada, Spain, Portugal, Greece, Malta permanent residency. Citizenship programs are also available for Antigua & Barbuda, Grenada, St. Lucia.

## 这些国家可以提供

- ★ 前往免签证国家旅行
- ★ 确保选择在安全的国家生活
- ★ 获得国际财产所有权
- ★ 让您的孩子出国留学
- ★ 在其他国家拓展业务的机会

## These countries can provide

- ★ Travel to visa free countries
- ★ Secure the option to live in a safe country
- ★ Access to international property ownership
- ★ Allow your children to study abroad
- ★ Opportunity to expand your business in other countries

如果您是一位渴望在另一个国家生活的人才，您的新开始就从我们的New Beginning法律服务开始!  
If you are a sought after talented individual that desires to live in another country, your new beginnings start here with us at New Beginnings Legal Service

## 我们提供各类移民服务

- ★ 办理学习和工作签证申请
- ★ 推荐永久居留策略
- ★ 处理公民身份申请

## We provide all types of immigration services

- ★ Process study and work visa application
- ★ Recommend a permanent residency strategy
- ★ Process citizenship applications

其他升學国家包括：波兰、德国、爱尔兰、美国、澳大利亚、英国、匈牙利、保加利亚，在国外拥有超过 1,750 所机构。欲了解更多信息：请联系 [maryann@newbeginningsimmigration.com](mailto:maryann@newbeginningsimmigration.com) or [watsup/viber at +1-403-6676868](https://www.watsapp.com/+14036676868).

Other study countries available include: Poland, Germany, Ireland, US, Australia, UK, Hungary, Bulgaria with over 1,750 institutions abroad. For more information: contact at [maryann@newbeginningsimmigration.com](mailto:maryann@newbeginningsimmigration.com) or [watsup/viber at +1-403-6676868](https://www.watsapp.com/+14036676868).

